
 
 

Zápis z jednání Komise dopravy č. 8 konané dne  
22.8.2012 

 
 
 

Přítomni:  Mgr. Atlasová, p. Kukrle, Ing. J. Vitha, kpt. Břeský, pí. Mrázková, p. Novotný, 

Ing. Cisovský, Ing. Břeský, Ing. Sychra - přítomný od bodu 3, Bc. Mrštík - přítomen 

od bodu 3 

                   

                    

                    

            

Omluveni: p. Fiedler,  p. Růžička 

Nepřítomni:  Mgr. Tůma 

 

 

Komise je usnášeníschopná. Přítomno 5 členů s právem hlasovat z celkových 6. 

 

Program 8. zasedání KOD: 

 

1. Schválení zápisu ze 7. jednání 

2. Schválení programu 8. jednání 

3. Instalace měřičů okamžité rychlosti - stanovisko a žádost odboru rozvoje a financování 

dopravy MHMP 

4. Uzavírka ul. Na Pomezí 

5. Žádost o změnu dopravního režimu - ul. Na sklonku 

6. Žádost o řešení cyklistické a pěší dopravy mezi  Slivencem a Barrandovem 

7. Návrh termínů jednání KOD ve 2. pololetí 2012 

8. Různé 

 

 
                                                                                                                                                                   
 

Ad 1) Zápis ze 7. zasedání KOD byl schválen              

                                                                                                Hlasování:   5/0/0 - schváleno 

 

Ad 2) Program 8. zasedání KOD byl schválen                                                                                        

                                                                                                Hlasování:    5 /0/0 - schváleno 

 

 

 

Ad 3)  KOD doporučuje ODP obrátit se na ODA MHMP s žádostí o informaci týkající se 

nehodovosti v širším okolí jednotlivých míst dle dopisu ze dne 26. 6. 2012. KOD žádá ODP o 

odborné posouzení naléhavosti instalace jednotlivých měřičů rychlosti.  

                                                                              

                                                                                                Hlasování: 6/0/0 – schváleno 

 



                                                                                            

 

Ad 4) KOD bere na vědomí informaci o plánované uzavírce ul. Na Pomezí a doporučuje 

RMČ  nesouhlasit s uzavírkou s ohledem na stanovisko IZS, Policie ČR a z veřejného 

zájmu. KOD  doporučuje Městské části  Praha 5 svěřit majetkovou správu komunikace Na 

Pomezí spolu se souvisejícími pozemky zpět do výhradního vlastnictví  hl.  m.   Prahy. 

KOD doporučuje MČ P5 obrátit se na hl.m. Prahu se žádostí o urychlení kroků vedoucích 

k rekonstrukci komunikace Na Pomezí. 

 

                                                                                                                      
                                                                                                 Hlasování: 6/0/0 - schváleno 

 

 

     Ad 5) KOD ve věci návrhu nového dopravního režimu ul. Na sklonku a Trojdílná 

doporučuje žadateli doložit zájem většiny občanů o tuto změnu, jelikož se  dotkne širšího 

území (doprava z oblasti nezmizí, ale bude pouze přenesena). 

 

 

 

                                                                                                   Hlasování: 6/0/0 - schváleno 

 

 

     Ad 6)  KOD doporučuje ODP obrátit se na TSK hl. m. Prahy s dotazem na možnost 

zprovoznění podchodu pro pěší pod ul. K Barrandovu (u autobusové zastávky 

V Remízku). 

 

 

                                                                                                    Hlasování: 6/0/0 – schváleno 

 

 

    Ad 7) KOD  - Návrh termínů jednání KOD ve 2. Pololetí 2012: 

             19. 9., 17. 10., 14. 11. a 12. 12. 2012  

 
 

                                                    Hlasování: 6/0/0 – schváleno 

 

 
 
 

Jednání KOD začalo v 16.00 hod. a skončilo v 17:05   hod. 

 

Termín příštího jednání KOD:    19. 9. 2012 v 16.00 hod.   

 

Předseda: Mgr. Atlasová 

    

Zapsal:   Zdenka Mášová 

 

Ověřil:    Mgr. Atlasová 

 

Příloha:  Prezenční listina              


